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 صنایع هرمزگان باید مستقل باشند
 نه شعبه ای از جایی دیگر!

مهدی دوستی  در آیین آغاز عملیات اجرایی طرح های 
توسعه ای منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی 
خلیج فــارس، اظهار کرد: مناطق ویژه قرار اســت که 
مناطق پیشران اقتصاد باشند از این رو انضباط و نظم در 
آن ها حرف اول را می زند که خوشبختانه منطقه ویژه 
خلیج فارس عملکرد خوبی در این حوزه داشته است.

نماینده عالی دولت در استان هرمزگان با انتقاد از تصمیم 
گیری برای فولاد هرمزگان در مجموعه فولاد مبارکه 
اصفهان، خاطرنشان  کرد: معنایی ندارد که یک صنعت 
در اســتان بزرگی مانند هرمزگان، شعبه احداث کند، 
بلکه در هرمزگان باید صنایع مســتقل ایجاد شود و بر 
همین اســاس در پهنه معدنی بزرگی که آماده کرده ایم 
نمی توانیــم با فولاد هرمزگان به نتیجه برســیم و این 
آمادگــی را داریم کــه این پهنه معدنی را به واحدهای 

بزرگ و مستقل در استان واگذار کنیم.
وی با بیان اینکه منطقه ویژه نمی تواند نسبت به محیط 
پیرامون خود و خودروهایی که از آن خارج می شود بی 
تفاوت باشد، گفت: در تلاش هستیم ۲ جایگاه بزرگ 
سوخت را در محدوده های اقتصادی و صنعتی استان 
راه انــدازی کنیم تا زمان معطلی خودروهای ترانزیتی 

برای سوخت گیری به حداقل برسد.
استاندار هرمزگان، تاکید کرد: پیش از این با محدودیت 

زمین در منطقه ویژه روبرو بودیم که دستوراتی داده شده 
است تا زمین های جدیدی آماده سازی شود و بتوانیم 
از ســرمایه گذاران استقبال کاملی را انجام دهیم ضمن 
اینکه در اسکله ها نیز امیدواریم اصلاحاتی انجام شود تا 

معطلی شرکت ها در آن ها نیز کاهش یابد.
وی خاطرنشان کرد: پروژه های بزرگی را در منطقه ویژه 
در دستور کار داریم که بخشی از آن ها در سفر پیش روی 
ریاســت جمهوری کلنگ زنی و یا بــه بهره برداری 
خواهیم رســاند که یکی از آن ها یک بسته پنج میلیون 
تنی فولاد اســت که ظرفیت تولید فولاد هرمزگان را 

دوچندان خواهد کرد.
نماینده عالی دولت در هرمزگان عنوان  کرد: در استان ۲ 
مسئله داریم که جزو مشکلات اصلی به شمار می آید، 
گیر اصلی مان در توسعه ی استان، انباشت سرمایه است 
که متاسفانه در استان انجام نمی شود و تقریبا بیش از ۷۰ 

درصد سود بنگاه ها از استان خارج می شود.
وی افزود: موضوع دوم گسستگی زنجیره های ارزش 
در اســتان است که در برنامه اکوسیستم پیمان، تلاش 
کردیم این نقیصه را از بین ببریم به عنوان مثال یکی از 
صنایع پیشران استان کشتی سازی است که نهاده های 
اصلی آن در استان وجود ندارد بر همین اساس تلاش 
کردیم پیش نیازهای این صنعت را در شرق هرمزگان با 

کمک هلدینگ خلیج فارس ایجاد کنیم.
دوســتی تاکید کرد: متأســفانه صنعت فولاد استان 
گریدهــای مورد نیاز کشتی ســازی را تولید نمی کند 
و خواهشــی داریم این اســت که کمک کنید بتوانیم 
نهاده های تولید اقتصاد دریا و کشتی سازی را در داخل 
استان تامین کنیم و نهاده های موردنیاز این صنعت در 

استان تولید شود.
اســتاندار هرمزگان با اشاره رشد کشور در تولید لوازم 
خانگــی، تصریح  کرد: علاقه مند هســتیم با توجه به 
پتانسیل های استان، زنجیره ی تولید لوازم خانگی را در 
استان ایجاد کنیم و بتوانیم این محصولات را از هرمزگان 

روانه بازار کنیم.
وی با اشــاره به اهمیت اکتشــافات معدنی در استان 
هرمزگان، بیان  کرد: ما هنوز نمی دانیم در زیرِ زمین چه 
منابعی داریم و از طرفی دیگر نیز معادن استان کوچک 
مقیاس و غیر اقتصادی هستند، از این رو ضرورت دارد 
اکتشافات جدیدی انجام شود، ضمن اینکه لازم است 
یک سری قوانین در حوزه اکتشافات اصلاح شود چرا 
که معنایی ندارد در مرحله اکتشافات مدت ها معطل اخذ 

مجوز زیست محیطی شویم.
دوستی با بیان اینکه در اکتشافات معدنی آسیبی به محیط 
زیست وارد نمی شود، تاکید کرد: در این موضوع نامه ای 
را به ریاست جمهور نوشته ایم و پیگیر تسهیل فرآیندها 

هستیم.
استاندار هرمزگان با اشاره به تمرکز بیش از حد صنعت 
کشــور، بر کانی های فلزی، اظهار کــرد: باید تمرکز 
بیشــتری روی کانی های غیرفلزی انجام شود چرا که 
یکی از اصلی ترین مزیت های هرمزگان در همین بحث 

کانی های غیرفلزی است و باید به فعلیت برسد.

        اقتصاد کیش -    استاندار هرمزگان 
با بیان اینکه در این استان باید صنایع مستقل 
ایجاد شــود، گفت: معنی ندارد برای فولاد 
هرمزگان در اســتان دیگری تصمیم گیری 

شود.

استاندار هرمزگان :
ورود ۲۰ هزار خودرو به قشم 

در تعطیلات مبعث

اقتصاد کیش-  مدیر امور شهری و روستایی سازمان منطقه آزاد قشم از ورود ۲۰ هزار 
خودرو به این جزیره در تعطیلات عید مبعث خبر داد. 

شریف شریفی نژاد با اشاره به استقبال گسترده مردم کشور برای حضور در جزیره در 
روزهای تعطیلات اخیر گفت: نیروهای خدماتی و فضای سبز این مدیریت باهدف 
میزبانی شایسته از گردشگران، در ۹ کمپ پارک زیتون، سینما دریا، آفتاب ۱ و ۲، ایران 
زمین، هلر ، خطی درگهان، ریگو و جزایر ناز به صورت شبانه روزی در حال نظافت 

و ارائه خدمات بودند.
وی همچنین از ورود ۲۰ هزار خودرو در تعطیلات عید سعید مبعث به جزیره خبر داد 
و افزود: در تعطیلات دو هفته گذشته نیز با آمار مشابهی از حضور مردم عزیز کشورمان 

تنها از مبدا ورودی بندرگاه مسافری لافت مواجه بودیم.
شریفی نژاد ادامه داد: انتخاب قشم به عنوان مقصد گردشگری در نیمه دوم سال به ویژه 
در اعیاد و ایام تعطیل، یکی از افتخارات ما این و تلاش می کنیم میزبان شایسته ای برای 

هموطنان از اقصی نقاط کشور باشیم.
مدیر امور شهری و روستایی سازمان منطقه آزاد قشم در پایان ضمن تقدیر از همکاری 
مدیریت بنادر پهل و لافت، پلیس راهور و پلیس راه برای کاهش معطلی گردشگران و 
روان سازی ترافیک گفت: امیدواریم گردشگرانی که با خودروهای شخصی خود وارد 
جزیره می شوند نیز، برای کمک به کاهش ترافیک، ترجیحا، ساعات پایانی شب را برای 

خروج از جزیره و اتمام سفر خود انتخاب کنند

مدیر امور شهری و روستایی سازمان منطقه آزاد قشم  اعلام کرد:

پارک های محله ای بافت قدیم قشم 
احیاء می شوند 

اقتصاد کیش-     شهردار قشم از احیای پارک های محله ای بافت قدیم قشم با اعتباری 
افزون بر چهار میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال با هدف بهبود خدمات ارائه شده به شهروندان 

خبر داد. 
میرداد میردادی گفت: در این پروژه هشت پارک محله ای بافت قدیم قشم به طور کامل 
رفع نقص و بدون هرگونه تشــریفات رایج جهت بهره برداری در اختیار شهروندان 

قرار گرفت.
وی همچنین از تداوم پروژه اجرای زیرسازی و آسفالت معابر شهر قشم خبر داد و افزود: 
دور جدید آسفالت معابر شهر قشم توسط شهرداری این شهر با اعتبار ۳۹ میلیارد و ۵۰۰ 

میلیون ریال در حال اجراست.
به گفته شهردار قشم، در این عملیات ۲۶ هزار مترمربع از سطح شهر قشم تا اردیبهشت 

۱۴۰۲ روکش و آسفالت خواهد شد.
میردادی تصریح کرد: زیرسازی و آسفالت مسکن مهر، روکش آسفالت میدان دوحه، 
روکش آسفالت کوچه سلمان از جمله اقداماتی هستند که هم اکنون در دست اجرا است.

شهردار قشم  اعلام کرد:

برگزاری جشنواره موسیقی فجر
 و عود نوازی در بندرخمیر

اقتصاد کیش-    سی و هشتمین جشنواره موسیقی فجر و ششمین جشنواره عود نوازی 
در شهرستان بندرخمیر با استقبال پرشور مردم همراه شد. 

انوشــیروان پیشــدار -معاون هنری و ســینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
هرمزگاندر حاشیه این جشنواره، عنوان کرد: در دومین روز از جشنواره موسیقی فجر 
و عود نوازی فجر که با حضور هنرمندان از نقاط مختلف هرمزگان برگزار شد، گروه 

های موسیقی از سراسر شهرستان ها به اجرای برنامه پرداختند.
وی بیان کرد: امسال با تلاش و پیگیری مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و شهرداری 
بندرخمیر توانستیم این جشنواره را در سالن مجتمع فرهنگی و هنری این شهرستان که 

مدتی قبل به بهره برداری رسیده بود، برگزار کنیم.
پیشدار خاطرنشان کرد: در دومین روز از برگزاری جشنواره مسابقه عود نوازی و بعداز 
ظهر گروه موسیقی "گل و آبشار" از شهرستان حاجی آباد و گروه موسیقی "گلستان" 

از شهرستان میناب به اجرای برنامه خواهند پرداخت.
سی و هشتمین جشــنواره موسیقی فجر و ششمین جشنواره عودنوازی همزمان با 
سراسر کشور از ۲۸ بهمن ماه الی ۲ اسفند ماه در سالن مجتمع فرهنگی هنری بندرخمیر 

برگزار می شود.

فرودگاه بندرعباس جابه جا 
نمی شود

اقتصاد کیش-  مدیرکل فرودگاه های هرمزگان گفت: موضوع جابه جایی فرودگاه 
بندرعباس که در سطح رسانه ها مطرح شده درحال حاضر غیرممکن است و به چندین 

سال مطالعه نیاز دارد.
جمشید دلفاردی  افزود: استاندار هرمزگان پیگیر این موضوع بوده و امید می رود در 

آینده بتوان خبر آن را اعلام کرد.
وی ادامه داد: البته برای اینکار یا احداث فرودگاه جدید به چند سال مطالعه شرایط آب و 
هوایی و اقلیمی و همچنین موقعیت قرارگیری و توسعه باند نیاز بوده و کار آسانی نیست.
مدیرکل فرودگاه های هرمزگان در خصوص جابه جایی فرودگاه میناب هم گفت: این 
فرودگاه با توجه به موقعیت زمین و همچنین ساخت و سازهایی که در این سال ها اطراف 

آن انجام شده برای نشست و برخواست هواپیماها ناایمن است.
وی اشاره کرد: یکی از مشکلات فرودگاه میناب در گذشته ادعای مالکیت آن توسط 
ستاد اجرایی فرمان حضرت امام بود که با مذاکره های انجام شده و پیگیری های صورت 
گرفته، زمین فرودگاه میناب به خود فرودگاه واگذار شده و اکنون به مرحله اخذ سند 

رسیده است.
مدیرکل فرودگاه های هرمزگان بیان کرد: بنابراین با توجه به نیاز حال و آینده موضوع 

جابه جایی زمین فرودگاه میناب مطرح شده تا بتوان این فرودگاه را هم عملیاتی کرد.
دلفاردی در خصوص باند دوم فرودگاه بین المللی بندرعباس تأکید کرد: احداث باند 
دوم این فرودگاه جزو نیازهای کنونی است که این نیاز در آینده تشدید می شود تا بتوان 

تعداد پروازها را افزایش داد.
مدیرکل فرودگاه های هرمزگان افزود: اکنون پیگیر موضوع هستیم و نشستی با استانداری 
داشتیم و امیدواریم تا قبل از سال شاهد به نتیجه رسیدن تلاش ها برای واگذاری زمین به 
این فرودگاه باشیم تا بتوان عملیات اجرایی احداث باند دوم را در سال آینده آغاز کرد.

وی یادآور شد: اداره کل فرودگاه های هرمزگان علاوه بر بندرعباس دارای ۲ فرودگاه 
اقماری بندرلنگه و بوموسی است و خدمات ناوبری به سایر فرودگاهایی که در این 

استان مشغول به فعالیت هستند شامل کیش،  قشم می دهد.
مدیرکل فرودگاه های هرمزگان افزود:  فرودگاه بین المللی بندرعباس دارای پروازهای 
روزانه به ۱۴ مقصد داخلی و خارجی توسط ۱۵ شرکت پروازی است که در ماه های 
گذشته با هفت هزار و ۴۵۰ پرواز و ۹۶۵ هزار مسافر و ۱۰ هزار تن بار پروازها انجام شده 
و همچنان روبه افزایش است و تلاش داریم تعداد پروازها به قبل از شیوع کرونا برسد.
وی ادامه داد: در دی ماه ۹۵۷ پرواز انجام شــد و ۱۱۴ هزار مســافر از طریق فرودگاه 

بندرعباس جابه جا شدند.
وی تصریح کرد:  به واسطه موقعیت راهبردی این فرودگاه تلاش شده تمامی سامانه های 
ناوبری و کمک ناوبری در این فرودگاه مستقر شود که آخرین آن ها خرید و نصب و 
راه اندازی سامانه ILS این فرودگاه بود که ۴۴۰ میلیارد ریال برای راه اندازی این سامانه 

هزینه شد.
مدیرکل فرودگاه های هرمزگان افزود: همچنین خرید و نصب سامانه کمک ناوبری 
فرودگاه بندرلنگه انجام شد که برای آن ۲۰۰ میلیارد ریال هزینه شد و ایستگاه هواشناسی 

فرودگاهی بندرلنگه هم با اعتبار ۱۰۰ میلیارد ریال آماده شده است.
دلفاردی خاطر نشان کرد:  برای جزیره ابوموسی هم سامانه کمک ناوبری با اعتبار ۲۵۰ 
میلیارد ریال خریداری و نصب شده که بایستی توسط هواپیمای فلای چک راه اندازی 

شود.
وی اضافه کرد: ســامانه های روشنایی فرودگاه ابوموسی هم با هزینه ای افزون بر ۲۰ 
میلیارد ریال خریداری شده که راه اندازی این سامانه هم نیازمند پرواز فلای چک است.

مدیرکل فرودگاه های هرمزگان:

تخلیه صید شناورهای آبهای دور 
۱۶۵۰ نفر اشتغال زایی ایجاد کرد

اقتصاد کیش-     سرپرست کل شیلات هرمزگان گفت: تخلیه صید شناورهای آبهای 
دور در شهرستان سیریک ۱۶۵۰ نفر اشتغال مستقیم ایجاد کرده است.

ساسان صادقی با اشاره به اینکه در استان هرمزگان ۸۲ فروند شناور صیادی آب دور فعال 
هستند گفت: از میزان حدود ۵۸ فروند در شهرستان سیریک، ۱۸ فروند در شهرستان 

جاسک و باقی در شهرستانهای قشم، میناب و بندرعباس هستند.
وی با اشاره به اینکه سال گذشته ۱۱ هزار و ۱۲۰ تن صید شناورهای آب های دور شده 
است تصریح کرد: پیشی بینی می شود امسال شاهد رشد بالغ بر ۲۰ درصدی باشیم که 

تا پایان ۱۱ ماهه امسال حدود ۱۳ هزار تن صید شده است.
صادقی گفت: از میزان صید انجام شــده در سال گذشته حدود هفت هزار و ۶۰۰ تن 
توسط شناورهای شهرستان سیریک و حدود چهار هزار و ۱۰۰ تن توسط شناورهای 
جاسک صورت گرفته است. سرپرست شیلات هرمزگان گونه های غالب صید شده 

را به ترتیب هوور مسقطی، گیدر، هوور، زرده، مارلین، گالیت و ...  خواند.
سرپرست اداره کل شیلات هرمزگان در ادامه تصریح کرد: خوشبختانه حدود ۵۰ فروند 
شناور آب های دور و ۱۵۰ فروند قایق صیادی به همت دولت مردمی و پیگیری های 
سازمان شیلات ایران و استانداری هرمزگان به ناوگان صیادی استان در سواحل مکران 

افزوده می شود که بالغ بر هزار و ۷۵۰ نفر اشتغال مستقیم ایجاد می کند.

سرپرست کل شیلات هرمزگان:

سازمانآگهیهااقتصـاد کیـش
444۲4999

جمعیت کیفری 
زندان های 

هرمزگان 
کاهش یافت

اقتصــاد کیش-      مدیرکل زندان های هرمزگان گفت: جمعیت 
کیفری زندان های این استان امسال نسبت به مدت مشابه پارسال 

حدود هفت درصد کاهش یافته است.
مصطفی کیشانی در مراسم تجلیل از مددکاران زندان های استان در 
بندرعباس افزود: کاهش جمعیت کیفری در زندان ها نتیجه تعامل و 
همکاری مددکاران و همه ارکان زندان ها و دستگاه قضایی است.

وی بیان کرد: با حضور موثر و هدفمند مددکاران در اندرزگاه ها، 
درخواست های قضایی مددجویان به خوبی و به موقع بررسی می 
شود که این مهم نقش بسیار تاثیرگذاری در کاهش جمعیت کیفری 

و ارتقای امنیت و آرامش در زندان ها دارد.
مدیرکل زندان های هرمزگان تصریح کرد: از ابتدای امسال تاکنون 
با تلاش مضاعف و شبانه روزی مددکاران، اولیای دم از قصاص ۲۰ 
نفر از زندانیان گذشتند و پرونده چهار زندانی محکوم به قصاص 

هم در دست بررسی و پیگیری است.
کیشانی بر ثبت آمار مددکاری در سامانه های سازمانی تاکید کرد و 
گفت: مددکاران باید کار خود را با جدیت و تیزبینی انجام دهند و با 
کار علمی و کارشناسی، بحران های ناشی از حبس را از مددجویان 

دور کنند.


